
 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 
     Nr 8/2007 w dniu 17 kwietnia 2007roku  
                                                   
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 17.40. 
                       
 
  

L.p. Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny  

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny  

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny  

4. Andrzej Zając obecny  
 

5. Marceli Marzyński nieobecny  
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. Marceli Marzyński 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1.  Sławomir Brodowski – Kierownik Wydziału Geodezji, 

2.  Wacław Ptak – Dyrektor PZD w Wągrowcu, 

3. Robert Torz – Referent ds. dróg i mostów w PZD w Wągrowcu, 

4. Anna Wojcińska – Specjalista w Wydziale Europejskim i Rozwoju. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania wybranego wydziału Starostwa – Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. 
 

1.4. Badanie sprawy dot. kosztorysu na „Drogę w Wapnie”. 
 
 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 Przedstawione zostały, przez Przewodniczącego Komisji, sprawozdania 

finansowe dot. roku 2006, w celu wyjaśnienia zobowiązań publiczno-prawnych ZOZ                     
w Wągrowcu wobec ZUS – członkowie Komisji zapoznali się z nimi i nie wnieśli żadnych 
uwag. 
 
 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 Posiedzenie komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który 
powitał przybyłych członków komisji oraz Pana Sławomira Brodowskiego – Kierownika 
Wydziału Geodezji. 
 Następnie Pan Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia komisji.  
Potem głos zabrał Kierownik Brodowski, który dokonał charakterystyki Wydziału Geodezji, 
poinformował, że wydział ten realizuje m.in. zadania z zakresu administracji rządowej                   
i samorządowej. Członków komisji interesowało, czy w wydziale jest dostateczne 
zatrudnienie, czy w ostatnim czasie zdarzały się skargi związane z praca tego wydziału, itp. 
Następnie dokonano przeglądu pomieszczeń biurowych, w których mieści się niniejszy 
wydział, po czym powrócono do sali posiedzenia komisji. W dalszej części posiedzenia Pan 
Brodowski już nie uczestniczył. 
 Komisja wypracowała dwa wnioski. Przewodniczący poddał je pod głosowanie: 
wszyscy obecni na posiedzeniu członkowie komisji głosowali „za” (4). 
 W dalszej części posiedzenia komisji uczestniczyli: Pan W.Ptak oraz R.Torz                         
z Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 
Dyrektor Ptak przedstawił odpowiedź firmy RAL PROJEKTOWANIE – KONSULTING, 
jaką otrzymał w związku ze swym pismem, (które zostało wysłane do ww. firmy w dniu 
26.03.2007 roku). Odpowiedź ta stanowi załącznik nr1 do protokołu. 
Poza powyższym pismem Pan Dyrektor Ptak nie stwierdził żadnych nowych okoliczności            
w sprawie. 
. 
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Członków komisji interesowało m.in., kiedy i przez kogo został „błąd” zauważony? Dyrektor 
Ptak odpowiedział, że błąd rachunkowy został wykryty w Powiatowym Zarządzie Dróg, 
przed ogłoszeniem przetargu. W październiku 2006 roku został o tym fakcie poinformowany 
Zarząd Powiatu Wągrowieckiego. Sprawa była omawiana na posiedzeniach ZPW, a następnie 
Dyrektor Ptak uzyskał zgodę na wszczęcie post. przetargowego. 
 Następnie - o godzinie 16.30, na posiedzenie komisji przybyła Pani Anna Wojcińska. 
Pan Robert Torz poinformował, że został wytypowany do współpracy z Panią A.Wojcińską  
w sprawie przygotowania wniosku o środki unijne. Sprawdzenie kosztorysu nie było jego 
obowiązkiem. Pani Wojcińska poinformowała, z kolei, o swych obowiązkach w związku               
z przedmiotową sprawą – prowadziła ją w sposób ciągły przez dłuższy czas w roku 2006. 
Dane do wniosku były wpisywane w marcu-kwietniu 2006 roku. P.Wojcińska poinformowała 
również, że omawiany wniosek znalazł się na 3 miejscu, wśród 4, które zostały rozpatrzone 
pozytywnie. Dodała, że 4 wniosek nawet gdyby znajdował się w rankingu przed „naszym” 
prawdopodobnie nie zyskałby dofinansowania, gdyż opiewał na wyższą kwotę, a UE nie 
dysponowała na tego typu zadania dodatkowymi środkami finansowymi. 
 Następnie ustalono, że kolejne posiedzenia komisji odbędzie się w dniu 24 kwietnia 
br. Na nim komisja pragnie zapoznać się z protokołami z posiedzeń Zarządu Powiatu 
Wągrowieckiego, na których omawiano sprawę przetargu na „Drogę w Wapnie”. Ta część 
posiedzenia rozpocznie się o godzinie 14.00 w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Następnie na godzinę 15.00 Komisja uda się do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                
w Wągrowcu. 
    Na tym protokół zakończono. 
  
    
 
5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
 
5.1   Zapytania 
 
-----------------------  

 
 
5.2   Opinie 
 
------------------------  

 
 

      5.3  Stanowiska 
 
------------------------- 
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5.4  Wnioski 
 

1) Po dokonaniu przeglądu Wydziału Geodezji i rozeznaniu sytuacji, Komisja 
Rewizyjna wnioskuje do Zarządu Powiatu Wągrowieckiego o rozpatrzenie możliwości 
zwiększenia zatrudnienia w tym wydziale, o co najmniej 1 etat, w związku z ogromna ilością 
zadań i ich różnorodnością, a także stałą koniecznością obsługi interesantów.   
 
 2) Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu Wągrowieckiego o rozważenie możliwości 
doposażenia części wydziału, która zajmuje się gospodarką nieruchomościami, w sprzęt 
komputerowy i meble biurowe. 
 
 

                                                                               
                       Protokołował:                                          Przewodniczący Komisji: 

                                        

                      Robert Woźniak                                             Jacek Brzostowski 

        ______________________                            _______________________ 

 


